
  

  

 

 

 

 

 

Den Haag, 7 februari 2014 

Betreft:  Heb een Haags tuintje in mijn hart 

De PvdA is erg blij met de populariteit van de Haagse buurttuintjes. De tuintjes die de gemeente deze 

week aanbood waren al binnen een half uur vergeven. De PvdA is daarom erg benieuwd welke 

mogelijkheden het college ziet om nog meer buurttuintjes in de Den Haag aan te bieden. De PvdA is 

van mening dat het aantal buurttuintjes in Den Haag zo snel mogelijk moet verdubbelen. 

 

Aan de voorzitter van de gemeenteraad, de heer J.J. van Aartsen, 

Op basis van artikel 38 van het Reglement van Orde stellen wij het college de volgende vragen: 

1. Is het college bekend met het enorm enthousiasme van de Haagse bevolking voor buurttuinen? 

 

2. Kan het college aangeven hoeveel Haagse buurttuinen de gemeente in heel Den Haag uitgeeft? 

 

3. Kan het college aangeven hoeveel braakliggende terreinen er momenteel zijn in de stad? 

Hoeveel daarvan zijn op korte termijn reeds beschikbaar te stellen voor buurttuinen? 

 

4. Kan de gemeente in gesprek gaan met particuliere eigenaren om braakliggende terreinen in 

gebruik te geven voor buurttuinen? Zo nee, waarom niet? 

 

5. Welke juridische en bestuurlijke mogelijkheden heeft de gemeente om eigenaren die al lange 

tijd (meer dan 2 jaar) geen activiteiten verrichten op braakliggende terreinen en waar ook op 

korte termijn geen toekomstige ontwikkelingen gepland staan te laten meewerken aan 

buurttuinen?  Kunt u specifiek ingaan op het terrein van de  Blauwe Aanslag en de gronden 

van het Laakhavengebied tegen over de  brandweerkazerne? 

 

 

Rajesh Ramnewash  Gerard Verspuij 
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